
Met belangstelling heb ik de indiening van de motie via internet gezien. Veel dank voor uw bijdrage 

daarin. 

 

Een enkel punt van aandacht wil ik graag nog met u delen. Weliswaar heeft de minister wetgeving (en 

soortgelijke regelgeving) en een internetconsultatie vooraf toegezegd maar ik vrees daarin twee 

zaken. 
 

Weliswaar weet ik niet precies wat ik moet verwachten van een zgn. internetconsultatie, maar ik 

vermoed dat de individuele docent op de Gwendoline van Puttenschool - toch het meest betrokken bij 

dit proces - daarin geen rol speelt, of pas de concept wet- of regelgeving te zien krijgt als een advies 

of bevinding van zijn of haar zijde eigenlijk niet meer ter zake doet (omdat een tijdstermijn zal zijn 

verstreken). 

 

Het tweede punt dat ik vrees is dat vanuit een spreekwoordelijk ivoren toren (wie in het Haagse heeft 

immers kennis van zaken van het CXC-onderwijs...?) wetgeving wordt geconcipieerd die enerzijds niet 

goed aansluit op de vigerende praktijk en anderzijds het huidige, komende zomer uitstromende cohort 

studenten onnodig hard zal treffen. 

 

Weliswaar klinkt het goed om "bezig te zijn met wet- of regelgeving" maar dat is natuurlijk wel rijkelijk 

laat: vijf jaar na het besluit tot introductie van het CXC op Sint Eustatius. 

 
Graag spreek ik de wens uit om deze aspecten goed te bewaken in de voor ons liggende maanden. 

Bij voorbaat veel dank daarvoor. 

 

Met vriendelijke groet, 

 

Ir. J.H.T. (Jan) Meijer MBA. 

 

Noot 1: Mag ik u verzoeken dit mailtje onder de aandacht te brengen van hen die het vervolgtraject 
"bewaken"? 

 

Noot 2: De minister heeft natuurlijk gelijk wanneer ook Saba onder deze wet- en regelgeving moet 

worden begrepen. Tegelijkertijd merk ik dan op dat Saba al vele jaren met het CXC werkt, in hun 

schoolgids "eigen" regels zijn opgenomen over het gelijkstellen van een CXC-resultaat met een NL-

havo diploma, terwijl al die tijd - kennelijk - het wettelijk kader daartoe ontbreekt. Door die bril bezien is 

het wetgevingstraject door het verantwoordelijk ministerie in feite nog lakser aangelopen dan nu aan 
de orde lijkt te zijn. 

 


